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MØDE i forretningsudvalget 

TID:  Tirsdag d. 30/8 2016 kl. 20:15-21:30  

STED:  ABRAHAMSENS GAARD 

 

DELTAGERE: Bente, Steen, Jørgen, Ole.  Peter deltog også (Jørgen er egentlig suppleant for Peter) 

REFERENT: Ole 

 

 

DAGSORDEN/ REFERAT 

 

 

ACTION 

JfS-arrangement lørdag d. 8/10 – 50 Jubilæum 

 

Se vedhæftede bilag. 

Kan vi byde ind med noget nostalgisk materiale til udstilling i mødelokalet? 

Hvem vil være med at lave løb for interesserede kl 12-14? 

Skal vi have samlet deltagelse fra OK Gorm til spisning m.v. om aftenen? 

 

 

Bjarke og Peter står for aktiviteten med rulleski. 

 

Ole står for O-løbaktiviteten (Start 12-13:30) . Søren spørges om baner, spørger også PE, Henrik 

Holm+fam., Esben. 

 

Nostalgi-udstilling: Bent spørges. Se mail fra KK. 

 

Skal vi have samlet deltagelse fra OK Gorm til spisning m.v. om aftenen?: 

 

Vi synes, at klubben skal betale (excl. drikkevarer) for deltagelse af udvalgsmedlemmer incl. ad hoc 

udvalg (og skoleudvalg, Bodil), og resten af klubben kan naturligvis også deltage. Prisen bliver ganske 

rimelig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bjarke 

 

Ole 

 

 

Divisionmatch 

 

Det ser ud til at der stemning for at klubben betaler 100 % for deltagelse i hvert fald til 

op/nedrykningsmatchen. 

Vi er nok lidt for sent ude, til at det kan have en effekt på deltagerantallet  i Munkebjerg. 

 

 

Klubben betaler 100 %, både Munkebjerg og den sidste match. Hvordan det gøres til nsæte år, tages op i 

forbindelse med budgetvedtagelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Peter 

Kommentarer til ændring i DOF’s reglementer 

 

http://do-f.dk/nyheder/news.cgi?id=6404 

 

Vi regner, at DOF udvalget klarer det godt nok uden vores aktive deltagelse 

 

WOC 2020 
 

  Ole sender nærmere info ud efter afholdelse af møde i løbet af september. 

 

 

Ole 

Sportident 

 

I referatet fra sidste bestyrelsesmøde stod: 

 

4. SportIdent 

 

 

 

 

 

 

 

http://do-f.dk/nyheder/news.cgi?id=6404
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- hvilken anbefaling giver vi til klubbens medlemmer omkring anskaffelse af brik? 

 

Vi må fortælle om nedenstående: 

   

- hvornår går vi over til at bruge SI? 

  Til stævner fra foråret 2017. 

  Til træning vil det nok også blive til foråret. 

 

- hvornår skal vi søge tilskud til anskaffelse? 

  Efter sommerferien. (nu fik vi jo ikke tilskud fra kommunen til materielhuset) 

  Ole skaffer anskaffelsesplan fra SNAB. 

 

- hvad gør Sydkredsen?   

  Sydkredsen har købt 75 SI type 9 for 22.500 kr – de lejes ud til 10 kr/stk 

 

- skal vi have SI-brikker til udlån – hvor mange? 

  BU udvalg og Træningsudvalg høres, og forretningsudvalget rundsender et forslag (Se også 

klubbens gamle regler vedr, Emit) 

  

 

 

Hovedreglen skal være, at til åbne løb, har man selv en brik, eller også lejer man. Også ungdomsløbere 

skal efter en periode anskaffe deres egen brik, lige som de jo selv anskaffer løbesko. 

 

Klubben skal have et begrænset antal brikker (med snor) til udlån til de nyeste medlemmer.  

 

Når klubben skal anskaffer udstyr, skal vi i samme omgang  købe brikker til de medlemmer, der ønsker 

at få en med storkøbsrabat. Hertil kan vi lave et opslag i Gorm Events. 

 

Ole får (har fået) en oversigt over det, som SNAB har købt, og besøger SNAB for at se nærmere på 

udstyret. 

 

Ole vil fortælle lidt om SI til næste klubaften. (Vi må senere have nedskrevet en konkret politik om 

brikker) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ole 

Klubmesterskab 

 

Lige for tiden er det ikke afklaret, om op/nedrykningsmatch 2-3 division skal være i forbindelse med 

DM-finalen for hold d. 9/10 i Svanninge Bakker. OK Esbjerg, at det blive meget sent søndag, hvis vi 

først kan starte efter at alle fra DM-finalen er i mål – måske først fra kl. 14. Men vi lige se, hvad det 

ender med. 

 

 

Det er jo afklaret nu – så det bliver d. 9/10 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bente 

Ny hovedsponsorkontrakt mellem JfS og Den jyske Sparekasse 

 

Der står nu, at vi laver 3000 inbydelser i forbeindelse med Jellingløbet. Dette antal slettes, da vi lægger 

mere vægt på Facebook og hjemmeside. 

 

Slettes: ”Sponsorens start- og målbanner opsættes under løbet” 

 

Ellers uændret. 

 

Dette er meddelt Karsten Kjær 

 

 

Eventuelt: 

 

På sidste bestyrelsesmøde talte vi om en Gorm T-shirts/løbetrøje til almindeligt brug til motionsløb m.v. 

 

 

Ole 
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Ikke for dyrt – pæn – funktionel. 

Ole spørger Pernille, om hun vil se på sagen 

 

 

Josefine i udlandet: 

 

Når Josefine deltager i udlandet, stiller hun op for PAN. Vi mener ikke, at OK Gorm skal betale for at 

Josefine løber for PAN i udlandet. 

Hvis der ligger et budget og en ansøgning i god tid før Gorm-eliteløberes deltagelse i udenlandske 

arrangementer, kan klubben tage stilling evt. tilskud. 

 

Peter tager en snak med Bent om dette. 

 

 

Peter stopper som kasserer i forbindelse med næste generalforsamling. Så vi SKAL have fundet en 

afløser! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Peter 

Næste møde i forretningsudvalget 

 

11. oktober kl. 20:15 

 

 

 

 


